
 

 

  בזום. 24/1/2022 מתאריך 15 רישיבת הנהלה מספ

 גנאדי זמנסקי, דן שמש, יוסי ניפרבסקי, ישראל יעקובוביץ, אמיל דין.רון ראובן, : נוכחים

 סיגל אמיתי. :חסרים

  תומר רשף, פיני אלבז. :נוכחים ועדת ביקורת

 עופרה כהן, אבי זוהר.: חסריםועדת ביקורת 

 ------: אורחים

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

  הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת,                   כל נושאי

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 רון ראובן. עדכון יו"ר .2

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  .3

 האחרונות.בחירת יו"ר וסגן יו"ר לעמותה לאחר הבחירות  .4

 דורון אסולין ז"ל. שע" 2022לשנת  8-טורניר נגב ה .5

 קבלת כל השחקנים הפעילים בשנה זו להיות לחברי עמותה. .6

 וועדות למסגרות העמותה. .7

 

 החלטות וניהול ישיבה 

  וואט סאפאישורים והחלטות: 

 

 צרוף שחקן נוסף לליגת הסניורים. 21/12/2021 .1

 להצטרף לליגת הסניורים בבוקר.אפי באומן שחקן עבר בעמותה מבקש  1.1

 בחנוכה בהוסטלים ועשה שמח למסגרות. ואייתנאפי הוא האקורדיוניסט שהיה         

 אבקש את אישורכם לצירופו.        

 שנים במרכז. 3עניתי עבר למרכז וחזר ללהבים לאחר  -סיגל שואלת למה עזב 1.2        

  מאשר. –רון 

  מאשרת –סיגל 

  לו בהצלחה.שיהיה  –ישראל 

  מאשר. –דני 

  מאשר צהרים טובים. –אמיל 

  מסכים. –גנאדי 

  י.אוק –יוסי 

 

 

 

 

 



 

 

 

 רון פונה לוועד בוואט סאפ ומבקש לאשר את: 27/12/2022 .2

 יעקב וינברג  .א

 פאביין נוסינוביץ  .ב

 סמדי טוייזר  .ג

 

 להיות לחברי וועדת הבחירות בבחירות הקרובות.                               

 

מעדכן את חברי הוועד שדיבר עם כל אחד מהרשומים מעלה והם אישרו את בקשתי  רון 2.1

 להיות לחברי וועדת ביקורת בבחירות הקרובות.

 יעקב אף הציע את מועמדותו להיות ליו"ר הועדה אם חברי הוועדה לא יתנגדו. 2.2

בבדיקה שעשיתי עם כול חברי הוועדה כולם אישרו את יעקב ליו"ר בהתאם לאישור ועד  2.3

 המנהל.

  מאשר את המינוי. –רון 

  מאשר. –ישראל 

  מאשר. –אמיל 

  מאשר. –גנאדי 

  מאשר. –דן 

  מאשרת. –סיגל 

  מאשר עם אצבע . –יוסי 

 .2021רון עדכן את חברי הוועדה שהם נבחרו פה אחד לשמש כחברי ועדת הבחירות לשנת  2.4

 וועדה.רון יוציא כתבי מינוי לכל אחד ויגישם לפני הבחירות אישית לכל חבר  2.5

 

 .אשפוזורון מודיע לוועד על פרישתו של יגאל לאחר  02/01/2022 .3

 לגבי הקבוצה שהשחקן יחשב להיות בליינד ולזכות בנקודות כמתחייב בתקנון. 3.1

 לבצע החזר כספי בקיזוז המשחקים ששוחקו. 3.2

  מאשר –רון 

  החלמה מהירה מאשרת. –סיגל 

  מאשר. –יוסי 

  מאשר החלמה מהירה. –גנאדי 

  אשר.מ –אמיל 

  מאשר. –דני 

  לא הגיב. –ישראל 

 להחזיר ליגאל את החלק היחסי מהתשלום ועד פרישתו. החלטה 3.3

 

 רון מעדכן את כולם על חזרתו לפעילות של החבר עמי סספורטס. 04/01/2022 .4

 עמי יהיה שחקן בליגת הסניורים. 4.1

 עמי שילם את כל חובו כולל המשחקים ועד לסיום העונה בהתאם למה שנשאר. 4.2

 היום עמי שיחק את מחזורו הראשון בליגת הסניורים. 4.3

 בהצלחה במסגרות העמותה. מאחלים לעמי 4.4

 

אלי היום וביקש לצרף שחקן נוסף שהוא לא אזרח ישראל הוא  רן ארצי פנה 09/01/2022 .5

 מהשטחים.

 יוסי ביקש לדעת איזה תעודת זהות יש לו .א

 עופרה וועדת ביקורת ביקשה לדעת אם הוא חוקי ומחוסן. .ב

 יוסי קיבל תשובה ת.ז ירוקה ואישור עבודה/לינה. .ג



 

 

 הוא חוקי אין לו בעיה. יוסי מעדכן שאם .ד

 גנאדי שואל מה ההבדל בין ירוקה לכתומה. .ה

 תומר רשף מעדיף לא להיכנס לסוגיה הזו. )יו"ר וועדת ביקורת(. .ו

 דני אומר שלא נראה לו לדעתו. .ז

 גנאדי מסכים עם תומר. .ח

 נגד. –ישראל  .ט

 נגד. –סיגל  .י

 .17:00אומר שעובדים מהשטחים צריכים לעזוב לשטחי הרשות לאחר השעה  –אמיל  .יא

 נגד. –רון  .יב

, מתוקף התקנונים של שהוחלט לא לקבל את השחקן לעמותההועברה הודעה לרן  .יג

 ההתאחדות ותקנון ההתאגדות של העמותה.

 

רון מבקש לדעת מה חושבים בוועד על המצב בגין התחלואה ההולכת וגוברת  11/01/2022 .6

 מדינה מה עושים עם פעילות העמותה.ב

 שלוש במשחקים ולראות מה ההתפתחויות.-מציע לעשות הפסקה של שבועיים -גנאדי  .א

 )יו"ר וועדת ביקורת( מציע לעשות הפסקה עד יעבור זעם. –תומר רשף  .ב

 מציע להמתין עם ההחלטה עד יום שני כי גם ככה אין ליגה עד יום ג'. –אמיל  .ג

מצדיק את אמיל ומציע שנראה מה קורה עד סוף השבוע ונחליט כי יום שני מאוחר  –גנאדי  .ד

 לדעתי.

אני בדעתו של גנאדי ואמיל נקבל החלטה עקרונית בצאת שבת נבצע סבב נוסף  –רון  .ה

ונחליט. אני חושב שצריך לקבל החלטה של הקפאת הליגה לכולנו יש משפחות ולנו יש את 

 שחקנים כולנו חייבים להיות זהירים.האחריות לנהוג למען משפחות ה

 ונבצע זאת מידי שבוע עד יעבור הזעם בגל הנוכחי.

 מסכימה. –סיגל  .ו

 גם אני  מסכים לפי המצב )בטטה( –דני  .ז

 מסכים עם סיגל. –גנאדי  .ח

רון. לפי מה שנרשם, אנו הולכים על דחיית הליגות והכל יהיה דינמי משבוע לשבוע את  .ט

 נפרסם את החלטת הוועד לשחקנים. , ואזההחלטה נקבל בצאת שבת

 אמיל מבקש לדעת אם בהכי מפסיקים פעילות. .י

 לדעתי אם מחליטים לדחות זה על בסיס שבועי. –יוסי  .יא

 ,הגענו לצאת שבת .יב

לדעתי כמות המאומתים לא רלוונטית המצב במדינה על הפנים וכולם מוכנים  –גנאדי  .יג

 נאי לא חובה.העמותה ובאולינג זה פ –להסתכן ולסכן אחרים ומשפחה 

 ממליץ לדחות בשבוע. –פיני וועדת ביקורת  .יד

 כל עוד אין הנחיות לסגר אפשר להמשיך פעילות כרגיל. –דני  .טו

 ממליץ להמשיך כרגיל. –ישראל  .טז

 ממליץ להמשיך את הפעילות. –אמיל  .יז

 אני בעד דחיה. –גנאדי  .יח

 אני בעד דחיה. –סיגל  .יט

 מבחינתי להמשיך. –יוסי  .כ

 הפסקה של שבוע ונחליט שוב בשבוע הבא. –רון  .כא

 בעד דחיה של שבוע. הליגה תמשיך כרגיל. 3מעוניינים להמשיך פעילות.  4החלטה  .כב

שחקנים שלא יגיעו ועוד אחד  9לאחר קבלת עדכונים מקפטנים הקבוצות, יש  17/1ביום ב'  .כג

 בספק.

העמותה לליגת ערב  משחקני 1/3הוצאה הודעה על העניין לוועד בנוסך זה. מחר לא מגיעים  .כד

 לידיעתכם.



 

 

 זה הרבה צריך לדחות. תהיעדרו 30% -ישראל רושם ש .כה

 סיגל מסכימה עם ישראל. .כו

 יוסי אין בעיה מבחינתי לדחות .כז

 אמיל מוסיף שאפשר לדחות את המחזור של היום. 18/1למחרת בבוקר יום ג'  .כח

 גנאדי מוסיף שהוא עדין באותה העמדה לדחות את המחזור. .כט

 כולם שאוציא הודעה מסודרת בקבוצת הליגה ולקפטנים על דחיית המשחק.אני עדכנתי את  .ל

הוקמה קבוצה לטורניר ולד ₪  30פנו אלי מספר שחקנים וביקשו לפחות לעשות טורניר  .לא

 ופאבייןן ינהלו את הטורניר היום בערב, ולד יכין את הטופס שיועבר בהמשך לגנאדי.

ר על דחיית המשחקים לאות הקפטנים רון הוציא הודעה מסודרת בקבוצת הליגה ובקבוצ .לב

 .מהשחקנים במחזור הקרוב 1/3החוסרים של 

 

 רון. –עדכון יו"ר העמותה  2

 רון מעדכן על גיוס תרומות ומה נעשה בעניין גיוס תרומות. 2.1

 ח לגייס תרומות למען המטרה שיש לנו בפתח.ומבקש מכל אחד ואחת מכם להירתם בכל הכ 2.2

ד סוף ועל המצב בו ביקשתי לקבל תשובות וע מרכז החוגים. מעדכן מה נעשה מול הרשות בעניין 2.3

 יקט אישי בנית בית.חודש מרץ כי אני נכנס לפרו

מבקש שכל וועדה שנבחרה תקיים ישיבה ויבחר יו"ר לוועדה על מנת שנוכל להוציא הודעה מסודרת  2.4

 לרשם העמותות.

 ל הוועדות לפעול בהתאם.יוציא הודעה מסודרת לכלרון  –החלטה  2.5

 , ןהאו מיקרוהמצב במשק עם גל  2.5

 3-5שחקנים שלא יופיעו באופן קבוע( ועוד  6צריך לקבל החלטה מה עושים בחודש הקרוב. )יש 

 שחסרים בכל מחזור.  30%-, ואנו מגיעים ליותר מתההיעדרויושחקנים שמצטרפים כל שבוע לעניין 

 מגיעים השבוע. שחקנים שלא 9גם השבוע יש נכון לכתיבת מסמך זה 

רון מבקש להוציא הודעה לדחות את הליגה עד יעבור זעם בעניין הקורונה. רון הסביר את דעתו למה  2.6

 צריך לקחת פסק זמן עד יעבור זעם וגם אם כל המשק פתוח וכל אחד יודע איך להתנהג.

 עם דעתו של רון.מסכים  –גנאדי  2.7

 ליגה למקומות עבודה חזרה לשחק גם אנו יכולים.אם  –יוסי  2.8

 לדעתו של יוסי.שותף  – דן 2.9

 השבוע לדחות ולראות פרטני משבוע לשבוע. -אמיל  2.10

למצב  סלהתייחלא כמה לא מגיעים או לו  סולהתייחשצריך להמשיך רגיל חושב  –ישראל  2.11

 לדעת כמה בדרך כלל היו חסרים בליגה ולא בגלל הקורונה. ורוצההמאומתים והאנשים בבידוד. 

 שחקנים. 3-4 -של לא יותר מ תהיעדרויולישראל, היו משיב  – רון 2.12

 בדעותינו נשאל את סיגל ונראה מה עושים השבוע. 3-3במצב של אנו  –יוסי  2.13

 שמכיווןלידיעה אחרי שיחה עם סיגל הוחלט  -של סיגל )ליוסי( שעדכן את הוועד  תשובתה 2.14

ואחרי זה אמורה להיות ירידה בכמות הנדבקים  ןהאו מיקרושהשבוע  אמור להיות השיא של 

דחיות שבוע  2השבוע  כן תהיה דחיה של הליגות אבל לא יותר משבוע נוסף זאת אומרת יהיו רק 

 שעבר והשבוע הקרוב

 .רון אבקש להוציא הודעה לליגות על דחיה נוספתמרון להוציא הודעה בעניין. ביקש  –יוסי  2.15

את הליגה השבוע ולראות לקראת שבוע הבא מה קורה. רון יוציא הודעה לדחות  – החלטה 2.16

 לכלל שחקני העמותה בקבוצות השונות. בעניין

 

 

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  3

 .ישראל מעדכן בעניין אלוף האלופים ומה קורה בהכי בכלל 3.1

 ים ואף אחד לא ידע על קיומו נדחה,יהטורניר שהיה להתק



 

 

טרם  2022ים לעונת ת הפירוט לגבי התשלומבעניין הכספים הוצאה הודעה מסודרת לה.כ.י לקבל א 3.2

 נמתין.קיבלנו פירוט 

 בחירת יו"ר וסגן יו"ר לעמותה לאחר הבחירות האחרונות. 4

 רון מבקש לבחור יו"ר וסגן לעמותה. 4.1

 רון ביקש להפסיק לכהן כיו"ר העמותה בגלל בעיסוקים שיהיו לו בשנה הקרובה. 4.2

 היום וכולם ירתמו לעזור.יוסי הציע שנמשיך כמו שזה היה עד  4.3

בעניין מרכז החוגים תמשיך לכהן מר שמכיוון שאתה בקיא בכל מה שקורה מול הרשות וישראל א 4.4

 כיו"ר וכולם יעזרו היכן שצריך בכל משימה בעמותה.

ניהול הליגות מעקב ית רון יו"ר ישראל סגן יו"ר וכולם ירתמו לכחנמשיך במתכונת הנו -החלטה 4.5

 ודיווח.

 

 דורון אסולין ז"ל. שע" 2022לשנת  8-טורניר נגב ה 5

 רון מבקש להתחיל להתארגן במסגרת וועדת ספורט לגבי טורניר נגב. 5.1

 המתכונת שתגובש והתקנון. 5.2

 ישראל ביקש לדעת מה היה בטורניר הקודם. 5.3
 כונת מצומצמת ולבקשתו של מאיר אסולין לא להפסיק את המסורת.רון הטורניר היה במת 5.4

 ישראל חושב שצריך לפתוח את הטורניר לכולם שיהיה יותר מכובד. 5.5
ספורט תשב על התקנון שיועבר לוועד לאישור ולהתחיל לפרסם את התקנון וועדת  – החלטה 5.6

 הטורניר. םותחילת רישום לקיו

 

 עמותה.קבלת כל השחקנים הפעילים בשנה זו להיות לחברי  6

 עמותה להיות חברי עמותה.רון פונה לכולם לאשר את כל שחקני ה 6.1

שנים של פעילות רצופה בעמותה וכל אחד פרטני  3יש סייג מחברי הוועד שצריך לקבל שחקנים רק לאחר  6.2

 באישורו.

רשימה  לחברי עמותה שעומדים בקריטריונים יוציא רשימה מסודרת לוועד לקבלת שחקניםרון  – החלטה 6.3

 עבר לוועד ובישיבתו הראשונה הקרובה יוחלט את מי לקבל להיות לחבר וועד.תו

 

 וועדות למסגרות העמותה. 7

 כל וועדה תבחר לה יו"ר שינהל את הוועדה ובהתאם והחלטות וועד מנהל. 7.1

 תצא הודעה מסודרת ע"י רון לכלל הוועדות בעניין. - החלטה 7.2

 

 

 רשם: רון ראובן     


